
ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRITO CENTRO EL DÍA 25 DE NOVIEMBRE DE 2024.

Nº y Clase de sesión: 9/2024. 

Día y hora: 25/11/2024 a las 18:00 horas.

ASISTENTES:

PRESIDENTA

      Dª. Noelia Selma Andreu 

     Concejales:

     D. Pau Sancho Puerto               Grupo Político municipal Compromís

     Vecinos representantes de los grupos políticos

     D. Jorge Ribes Vicente              Grupo Político municipal PSOE

     D. Clara Adsuara Pitarch           Grupo Político municipal VOX

    Vecinos designados por la Alcaldía

    Dª Paz Aledón Guerrero

    D. Tomás Amat Artero

Representantes de asociaciones de vecinos.

Dª María Madueño Muñoz AAVV Plaza Constitución

Dª. Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

Representante de las AMPAs

Dª. Carmen M.ª Sarralde Edo                  AMPA Escuelas Pías

SECRETARIA

Dª Marta Mulet Vilar

Orden del día.
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1º.- Aprobación, si procede, del acta correspondiente a la sesión celebrada el día 28 de 
octubre de 2024.

2º.- Propuestas del Distrito.

3º.- Despacho extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

En  sala de reuniones de la cuarta planta de la Casa Consistorial,  siendo las 18 
horas del día 25 de noviembre de 2024, bajo la presidencia de Dª. Noelia Selma Andreu, se 
reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la 
Junta Municipal de Distrito Centro, con mi asistencia como secretaria delegada para dar fe 
del acto.

Comprobado el “quorum” de asistencia, por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta correspondiente a la sesión celebrada el 
día 28 de octubre de 2024.

No presentándose objeciones, el acta resulta aprobada por unanimidad.

2º.- Propuestas del Distrito.

La Sra. Selma de lectura a las comunicaciones remitidas por la Unidad de Consumo 
y Salud Pública y por la Sección de Servicios Urbanos, Infraestructuras y Medio Ambiente y 
que contienen las respuestas a las peticiones formuladas en la sesión anterior. 

La Sra. Selma informa de las actuaciones que se están implantando en desarrollo 
de los Presupuestos Participativos:

-  En relación con los posibles puntos de ubicación de fuentes de agua potable, 
señala que se prevé su colocación en la Calle Bartolomé Reus esquina Casalduch, en la 
Plaza Escuelas Pías, en la Plaza del Real y en la Plaza Huerto Sogueros.

Con referencia  a este punto, la Sra. Madueño indica que la fuente de la Plaza San 
Francisco (frente iglesia) no funciona correctamente y solicita su revisión.

- Baños públicos. Se propone la colocación de un baño público en la Plaza de la 
Vida. Se apunta por las personas presentes que resultaría ideal su ubicación frente a la 
Avenida Tárrega Monteblanco, delante del Hospital, para evitar los problemas que pudiera 
plantearse con el montaje anual de la Gaiata número 4.

Se plantea por el Sr. Amat que en esta zona existe un solar vallado al que acceden 
en  numerosas  ocasiones  personas  que  dejan  correr  libremente  a  sus  perros  en  este 
espacio, y solicita el control de este asunto. 
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- Se muestra por la Sra. Presidenta la fotografía de los bancos públicos que van a 
ser colocados en la zona centro de la ciudad. Las personas presentes consideran el diseño 
adecuado  y se  pronuncian  acerca  de  su  ubicación  concreta, realizando  la  siguiente 
propuesta:

•  Colocación de 2 bancos en la zona de la Calle Bayer/Plaza Rey D. Jaime.

•  Se estima inconveniente la propuesta de colocación de 2 bancos en la 
Puerta  del  Sol,  atendiendo  al  elevado  número  de  actividades  que  se 
organizan  en  este  espacio.  Se  propone  que  uno  de  estos  bancos  se 
coloquen, junto al otro propuesto, en el Pasaje José García , resultando en 
esta vía 2 bancos. 

•  2 bancos en la Calle República Argentina, frente al Hospital Provincial y 
teniendo en  cuenta también la parada de autobús.

• 2 bancos en la Avenida Doctor Clará, uno junto a la parada de autobús que 
está ubicada frente a la antigua entrada del Hospital Provincial, y el otro 
próximo al supermercado Consum, considerando los espacios necesarios 
para labores de carga y descarga.

La Sra. Selma da lectura a las cantidades presupuestadas para estas acciones: 
110.000 euros para la colocación de bancos, baños públicos y zonas de sombra, y 25.000 
euros para la instalación de fuentes de agua potable.

3.- Despacho extraordinario.

No hay asuntos a tratar en este punto.

4.- Ruegos y preguntas.

Desde la Asociación Raval de la Trinitat se solicita que se refuerce la limpieza viaria 
en los contenedores situados frente al Casino antiguo y otras zonas del Distrito Centro que 
resultan especialmente afectadas durante las fiestas navideñas. Se apunta que es necesario 
tener en cuenta que debe aumentar la frecuencia de vaciado de los contenedores de vidrio. 

Por  otro  lado,  preguntan  si  se  han  utilizado  metodologías  participativas  en  la 
elaboración de los programas de actividades de la ”Setmana de la Ciutat Educadora”.

Se solicita la adecuación del pavimento y la revisión de una rejilla situada en la 
plaza Clavé (final obras Calle Enmedio).

Se plantea la conveniencia de simplificar y mejorar la información que aparece en la 
aplicación SMC para obtener información actualizada. 

Se apunta la necesidad de instar a la Generalitat  Valenciana para que se actúe 
sobre la adecuación de los espacios sobre los que circula el TRAM, especialmente frente al 
Casino antiguo y la Avda. Rey D. Jaime.

La Sra. Sarralde solicita que los días 4 y 5 de diciembre se preste acompañamiento 
policial a los niños del Colegio Escuelas Pías que van a visitar las instalaciones de FACSA, 
tal y como ha solicitado formalmente. 
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.

Y siendo las 18 horas y 45 minutos de la fecha indicada en el encabezamiento, por 
no haber más asuntos que tratar, la Sra. presidenta levanta la sesión, de todo lo cual como 
secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta.

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE CENTRE EL DIA 25 DE NOVEMBRE DE 2024.

Núm. i Classe de sessió: 9/2024. 

Dia i hora: 25/11/2024 a les 18.00 hores.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

 Sra. Noelia Selma Andreu 

Regidors:

 Sr. Pau Sancho Puerto         Grup Polític municipal Compromís

Veïns representants dels grups polítics

Sr. Jorge Ribes Vicente           Grup Polític municipal PSOE

        Sra. Clara Adsuara Pitarch      Grup Polític municipal VOX

Veïns/as designats/as per l'Alcaldia

Sra. Paz Aledón Guerrero

Sr. Tomás Amat Artero

Representants d'associacions de veïns.

Sra. María Madueño Muñoz          AAVV Plaza Constitución

Sra. Teresa Salvador Bellés         AAVV Zona Centro

   Representant de les AMPAs

   Sra. Carmen M.ª Sarralde Edo                  AMPA Escuelas Pías

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar

Ordre del dia.

 

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta corresponent a la sessió celebrada el dia 1 d’octubre 
de 2024.
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2n.- Propostes del Districte.

3r.- Despatx extraordinari.

4t.- Precs i preguntes.

En sala de reunions de la quarta planta de la Casa Consistorial, sent les 18 hores 
del  dia 25 de novembre de 2024,  sota la  presidència de Sra.  Noelia  Selma Andreu,  es 
reunixen els senyors i senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la 
Junta Municipal de Districte Centre, amb la meua assistència com a secretària delegada per 
a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  “quòrum”  d'assistència,  per  la  Presidència  es  procedix  a  iniciar  la 
sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta corresponent a la sessió celebrada el 
dia 28 d'octubre de 2024.

No presentant-se objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat.

2n.- Propostes del Districte.

La Sra. Selma de lectura a les comunicacions remeses per la Unitat de Consum i 
Salut  Pública  i  per  la  Secció  de Servicis  Urbans,  Infraestructures  i  Medi  Ambient  i  que 
contenen les respostes a les peticions formulades en la sessió anterior. 

La Sra. Selma informa de les actuacions que s'estan implantant en desenrotllament 
dels Pressupostos Participatius:

- En relació amb els possibles punts d'ubicació de fonts d'aigua potable, assenyala 
que es preveu la seua col·locació al Carrer Bartolomé Reus escaira Casalduch, en la Plaça 
Escoles Pies, en la Plaça del Real i en la Plaça Hort dels Soguer.

Amb referència a este punt, la Sra. Madueño indica que la font de la Plaça San 
Francisco (front església) no funciona correctament i sol·licita la seua revisió.

- Baños públics. Es proposa la col·locació d'un bany públic en la Plaça de la Vida. 
S'apunta  per  les  persones  presents  que  resultaria  ideal  la  seua  ubicació  enfront  de 
l'Avinguda  Tárrega  Monteblanco,  davant  de  l'Hospital,  per  a  evitar  els  problemes  que 
poguera plantejar-se amb el muntatge anual de la Gaiata número 4.

Es planteja pel Sr. Amat que en esta zona existix un solar clos al qual accedixen en 
nombroses ocasiones persones que deixen córrer lliurement als seus gossos en este espai, i 
sol·licita el control d'este assumpte. 

-  Es  mostra  per  la  Sra.  Presidenta  la  fotografia  dels  bancs  públics  que  seran 
col·locats  en  la  zona  centre  de  la  ciutat.  Les  persones  presents  consideren  el  disseny 
adequat i es pronuncien sobre la seua ubicació concreta, realitzant la següent proposta:

 • Col·locació de 2 bancs en la zona del Carrer Bayer/Plaza *Rey Sr. Jaime.
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 • S'estima inconvenient la proposta de col·locació de 2 bancs a la Porta del Sol, 
atés l'elevat nombre d'activitats que s'organitzen en este espai. Es proposa que un d'estos 
bancs es col·loquen, al costat de l'altre proposat, en el Passatge José García , resultant en 
esta via 2 bancs. 

 • 2 bancs al Carrer República Argentina, enfront de l'Hospital Provincial i tenint en 
compte  també la parada d'autobús.

 • 2 bancs en l'Avinguda Doctor Clará, un al costat de la parada d'autobús que està 
situada enfront de l'antiga entrada de l'Hospital Provincial,  i  l'altre pròxim al supermercat 
*Consum, considerant els espais necessaris per a labors de càrrega i descàrrega.

La Sra. Selma dona lectura a les quantitats pressupostades per a estes accions: 
110.000 euros per a la col·locació de bancs, banys públics i zones d'ombra, i 25.000 euros 
per a la instal·lació de fonts d'aigua potable.

3.- Despatx extraordinari.

No hi ha assumptes a tractar en este punt.

4.- Precs i preguntes.

Des de l'Associació Raval de la Trinitat se sol·licita que es reforce la neteja viària en 
els  contenidors  situats  enfront  del  Casino  antic  i  altres  zones  del  Districte  Centre  que 
resulten especialment  afectades durant  les  festes  de Nadal.  S'apunta  que és  necessari 
tindre en compte que ha d'augmentar la freqüència de buidatge dels contenidors de vidre. 

D'altra banda, pregunten si s'han utilitzat metodologies participatives en l'elaboració 
dels programes d'activitats de la ”Setmana de la Ciutat Educadora”.

Se sol·licita l'adequació del paviment i la revisió d'una reixeta situada en la plaça 
Clavé (final obres Carrer Enmig).

Es planteja la conveniència de simplificar  i  millorar  la informació que apareix en 
l'aplicació SMC per a obtindre informació actualitzada. 

S'apunta  la  necessitat  d'instar  a  la  Generalitat  Valenciana  perquè  s'actue  sobre 
l'adequació dels espais sobre els quals circula el TRAM, especialment enfront del Casino 
antic i l'Av. Rei Sr. Jaime.

La Sra. Sarralde sol·licita que els dies 4 i 5 de desembre es preste acompanyament 
policial als #xiquet del Col·legi Escola Pia que visitaran les instal·lacions de FACSA, tal com 
ha sol·licitat formalment. 

I sent les 18 hores i 45 minuts de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-
hi més assumptes que tractar, la Sra. presidenta alça la sessió, de tot això com a secretària 
en done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta.
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